
 

 

Protokoll fört vid PRO-Öregrund ordinarie styrelsemöte 2024-06-18 

 
Närvarande: Thommy Myhrberg ordförande, Kjell Karlsson, Monika Andersson, Claes-Göran 

Uggla, Maud Rahm, Rolf Johansson, Kenneth Söderqvist, Lisbeth Eriksson, Lisbeth Jansson, 

Britt-Marie Ragnvaldsson, Inga-Lill Karlsson. 

 

 

 

§ 285 Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade dagens möte för öppnat.  

 

§ 286 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg punkt 10: Podcast.  

 

§ 287 Föregående protokoll 

Godkändes. Ev Utestående ärenden under resp rubrik.  

 

§ 288 Inkomna skrivelse/inbjudningar 

 Lisbeth E 

- Inbjudan till friskvårdsdag i Fjällnora 30/8. Mer info kommer. 

Maud 

- Fått förfrågan från två blivande distriktssköterskor om hjälp med projekt 

gällande 1177. Positivt från oss. Föreslår att bjuda in dom 2/9 på trivselträff. 

 

§ 289 Rapporter  

Thommy 

- Solsidan. Läget just nu: Kommunen har prutat på hyran till 30 000kr/år. 

Fortfarande endast 3 d/v. Vi accepterar inte förslaget. 

- Thommy, Rolf o Britt-Marie träffade lokalstrateg David Stockman och 

diskuterade vikten av lokaler för PRO. Pri 1 är att ordna bingolokal i 

Östhammar. Fortsättning följer… 

- Nationaldagen genomfördes i blåsigt väder. 

- KPR samrådsgrupp tar nya tag. Britt-Marie är vår nya ledamot. 

- Boulekval genomförts. Ett lag kvalade in till distriktsmästerskapet, okänt hur 

resultatet blev. 

- Mellanårskongress 4/6. 

- Pågår disk med Sjökrogen Östhammar att köra pubkväll i höst med musik av 

”Humle”. 

- Ny app som innehåller bl a information, bokningsservice m m på väg.  

 Appen kopplas till hemsidan. 

- Info från distriktsstyrelsens beslut; Thommy skickar ut till styrelsen v b. 

- Gruppen ”Bad i Öregrund” önskar ”stöd” från PRO. Ok. 

- Sommarfikat gick bra. God stämning både på för- och eftermiddagen trots 

regn vid sista sittningen. Snabb och effektiv omställning löste situationen. 

Claes 

- ABF önskar delta tidigare i planering av aktiviteter/evenemang. Ingen 

faktura från ”Play it Sam”. 

 

  

 



 

 

 

§ 290 Rapport Östhammar 

Britt-Marie 

- Hamburgerrestaurangen NYC kommer att anordna pubkväll med 

underhållning o dart för PRO i höst. 

- Butik A-K:s i Östhammar lämnar 10% rabatt till PRO-medlemmar. 

- Östhammars marknad tillsammans med Thommy: 16 nya medlemmar. 18 

lottkuvert såldes. 

- Bingoorganisationen görs om i Östhammar. 

 

§ 291 Ekonomi 

Kenneth 

- Väntar fortfarande på överföring från PRO Östhammar. 

- PRO-kort är på gång. 

- Dålig anslutning på första bilbingon.  

- Boulesektionen behöver höja sin deltagaravgift för att täcka kostnader för 

grus, underhåll och lokalhyra. Hyra Sven Persson höjd från 85 – 106 

kr/timme. 

Rolf 

- Rolf varit på möte med Riksidrottsförbundet. Kan man söka stöd för PRO-

föreningar på något sätt? Han kollar vidare. 

 

§ 292 Resor  

 Inga-Lill  

- Göta kanal 29 maj genomfördes till belåtenhet. 

- ”Sanningar o skrönor…”. Bygdespel av Tomas Ledin 19-20 juli Höga 

kusten. Pris: 2650kr. Fullbokad. 

- Galej båttur med mat o bubbel 18 juli, dag- och kvällstur; 11-16 30 resp  

- 17 30-23 00. Pris: 650kr. Max 40/gång. Ej rullstol! Anm senast 8 juli till  

- Inga-Lill tfn 070-3699813. Annonsnytt 3 juli. 

- Hemlig resa 6 sep. Mer info kommer. 

- Pärnu 24 sep, 7 dagar. Pris 5695kr + buss tor 480kr. I samarb med SPF.  

- ”De e det här vi kallar kärlek”, Göta Lejon 16 nov. Musik av Lasse Holm. 

Pris: 1425 kr, SE- resor/Gimo buss. Mer info kommer. 

- Dagsturer till Järnvägsmuseet i Gävle och Hållnäs?? 

- Säterdalen Kulturfestival 15 aug i samarbete med övriga PRO-föreningar i 

kommunen. Två bussar bokade. Pris 100 kr. (Subventioneras av distriktet). 

Annonsnytt 3 juli. Anmälan till Inga-Lill resp Sven-Erik i Gimo. 

- SMS-inbjudningar till aktiviteter/resor minskas pga ny kostnad för PRO. 

 

§ 293 Trivselmöten 

 Thommy 

- Badortsdagen 17 aug. Baklista läggs ut på Galejresan av Lisbeth. 

- Vi behöver fundera över hur ofta vi ska ha trivselmöten och även titta lite på 

innehållet framöver. 

 

 

 

 

 



 

 

§ 294 Podcast 

 Claes 

- Redovisar tankar och förslag. Många frågor att ta ställning till såsom lokal, 

finansiering, ansvariga m m. Beslutar att gå vidare med förslaget. Se bifogad 

projektbeskrivning. 

 

§ 295 Övriga frågor 

 Claes 

- Framtida dokumenthantering: Förslag att styrelsen skaffar Microsoft 365. 

Olika behov/befattning styr vilken behörighet som medlemmarna ska ha. 

Beslutar om 6 st premium + basic användare, 3 st basic användare och 

övriga medlemmar använder mailfunktionen i första hand. 

 

§ 296 Nästa styrelsemöte. 

- Ordföranden önskade alla trevlig sommar och på återseende 12 augusti 

kl 13 00. 

Plats: Solsidan.  

 

 

§ 297 Mötet avslutades. 

 

 Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 Inga-Lill Karlsson  Thommy Myhrberg 

 

 

 

 

 


